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Zarząd Mabion SA _Spółka_ informuje, iż w dniu 13 czerwca 2017 r. wszedł w posiadanie 

informacji, że wniosek Spółki o dofinansowanie projektu pn. "Rozwój i skalowanie 

innowacyjnego procesu wytwarzania terapeutycznego, rekombinowanego przeciwciała 

monoklonalnego, w celu umożliwienia przemysłowego wdrożenia pierwszego polskiego 

leku biotechnologicznego do terapii onkologicznych oraz autoimmunologicznych" 

_Projekt_ złożony w ramach Programu Operacyjnego Inteligentny Rozwój 2014-2020 

_3/1.1.1/2016 Działanie 1.1. "Projekty B+R przedsiębiorstw", Poddziałanie 1.1.1 "Badania 

przemysłowe i prace rozwojowe realizowane przez przedsiębiorstwa"_ został 

zarekomendowany przez Narodowe Centrum Badań i Rozwoju _NCBiR_ do 

dofinansowania.  

 

Celem Projektu jest przeprowadzenie prac rozwojowych ukierunkowanych na 

przygotowanie wdrożenia do produkcji w skali przemysłowej innowacyjnego w skali 

światowej leku biotechnologicznego MabionCD20 _biopodobny do rituximab_, 

cechującego się wyższymi parametrami jakościowymi względem leku referencyjnego 

_MabThera_ w zakresie profilu czystości. Jednym z celów projektu będzie udowodnienie, 

w ujęciu analitycznym, zgodności parametrów leku wytwarzanego dziś w skali średniej 

_2x250 l_, która stanowi źródło preparatu testowanego w badaniu klinicznym, z 

produktem uzyskanym w wyniku realizacji projektu _skala 2x2500 l_. 

 

Zgodnie ze złożonym wnioskiem wysokość kosztu kwalifikowanego wynosi 58,30 mln zł, 

a wysokość wnioskowanego dofinansowania to 29,15 mln zł. Zarząd pragnie podkreślić, iż 

na chwilę obecną wniosek Spółki o ww. dofinansowanie został jedynie pozytywnie 

rozpatrzony i rekomendowany do dofinansowania, jednak żadna umowa nie została 

jeszcze podpisana, a ostateczna wielkość dofinansowania nie jest znana.  

 

 

 


